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NOTATKA SŁUŻBOWA – PROTOKÓŁ ZE SPOTKANIA INFORMACYJNEGO 

DATA: MIEJSCE: PROTOKOŁUJE: 

21.02.2021r. 
Szkoła Podstawowa im. Jana Kantego  

ul. Szkolna 50, 32-060 Liszki 
Dagmara Cichy 

TEMAT: 

„Opracowanie wielowariantowej koncepcji obwodnicy Liszek w ciągu DW 780 wraz z 
pozyskaniem decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach” 

UCZESTNICY: 

Przedstawiciele: 
Urzędu Gminy Liszki: Wójt Paweł Miś, …………. 
Zarządu Dróg Wojewódzkich:  Marta Kozynacka, Dominika Naróg, Katarzyna Urban-
Filip, Małgorzata Marcinkowska 
Znak Gdańsk Sp. Z o.o.: Tomasz Stawarz, Natalia Kosiedowska, Dominika Baj, 
Dagmara Cichy, Patrycja Kosyło 
Mieszkańcy gminy Liszki 

 
Na początku spotkania przywitano i przedstawiono uczestników oraz omówiono 
plan spotkania.  Wskazano także możliwość złożenia indywidualnych pisemnych 
uwag i zapytań do przedstawionej prezentacji i projektu w ciągu 14 dni. Pisma 
można było składać w siedzibie Urzędu Gminy lub pocztą elektroniczną na adres 
mailowy urzędu.  
Następnie pierwszą część spotkania stanowiło przedstawienie projektu w formie 
prezentacji multimedialnej. Jednostka projektowa omówiła etapy prac, analizy i 
uwarunkowania projektowe, proponowane warianty obwodnicy oraz finalnie 
szczegółowy przebieg wariantu preferowanego WIIa. 
Drugą częścią spotkania była dyskusja publiczna.  
W czasie dyskusji zadano m.in. następujące pytania: 
1) Czy są przygotowane ulotki z przebiegiem trasy? Czy prezentacja zostanie 

udostępniona na stronie www (ekrany za małe, napisy nieczytelne)? 
2) Jaki będzie miał wpływ na obwodnicę planowany most w Jeziorzanach? 
3) Jaka będzie rzeczywista zmiana ruchu po wybudowaniu obwodnicy, czy 

przygotowano prognozy ruchu? 
4) Czy spotkanie ma charakter tylko informacyjny, gdyż przedstawiono tylko 

jeden wariant zamiast wszystkich, czy stanowi konsultacje społeczne?  
5) Jak można się odwołać 
6) Kto ostatecznie decyduje o wyborze wariantu? 
7) Czy wywłaszczenie działek zależy od przeznaczenia działki? 
8) Dlaczego wariant południowy nie jest realizowany, skoro jest zaplanowany w 

mpzp gminy? 
 
Wniesiono m.in. następujące uwagi: 
1) Mieszkańcy zgłosili brak swoich domów na podkładzie mapowym 14.09.2022 

r. oraz na planszach przedstawionych na prezentacji 
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2) Przedstawicielka Stowarzyszenia Morawica przedstawiła stanowisko 
mieszkańców Morawicy, którzy odczuwają duże obciążenie z powodu 
sąsiedztwa lotniska, autostrady A4, a obwodnica stanowiłaby kolejny 
uciążliwy czynnik. Ekrany nie chronią szkoły przed hałasem z autostrady. 
Uważają, że wariant WII to rozwiązanie niesprawiedliwe, które przeniesienie 
ruchu z Liszek do Morawicy. Niezadowolenie ze zmiany planowanego 
wariantu południowego.  

3) Opinia mieszkańca, że celem obwodnicy jest dojazd do stref ekonomicznych 
zamiast wyprowadzenie ruchu drogowego z miejscowości Liszki. 

4) Stwierdzenie mieszkańca, że w 2014 r. zapewniono w urzędzie gminy o braku 
możliwości budowy drogi w pobliżu planowanego domu ze względu na 
obecność obszaru Natura 2000, a tymczasem obwodnica jest jednak 
planowana. 

5) Pani Sołtys miejscowości Piekary przedstawiła obciążenie miejscowości. 
6) Argument mieszkańca za wariantem południowym – powstanie węzła 

Mirowskiego jako miejsce wpięcia planowanej obwodnicy o południowym 
przebiegu, czyli potwierdzenie planu realizacji tego przebiegu.  

7) Apel Pani Sołtys Kryspinowa do mieszkańców gminy o konieczności budowy 
infrastruktury drogowej, w tym obwodnicy gminy o jakimkolwiek przebiegu. 
Zgłoszenie potrzeby wyprowadzenia ruchu tranzytowego z Kryspinowa. 

8) Wniosek mieszkańca o postawienie znaków zakazu w celu ograniczenia 
ruchu tranzytowego. 

 
Po dyskusji publicznej nastąpiły konsultacje indywidualne z mieszkańcami gminy 
dotyczące m.in. szczegółowych rozwiązań przebiegu obwodnicy w kontekście 
zajętości działek prywatnych lub odległości od istniejącej zabudowy, czy 
propozycji zmian. 
 

 

Na tym notatkę zakończono. 

 


